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Formandens beretning







Ingen problemer på 

afgang ved vandværket.



Det forhøjede niveau i 2017 var 

heldigvis en svipser eller en målefejl 



Ingen problemer på 

forsyningsnettet.



Som altid, forhøjede niveauer af ammonium, 

oxygen, phosphor, jern og mangan, som fjernes 

under vandbehandlingen. Nye målinger fra 2019. 

Vores højeste boring 

(55 m dyb)



Ellers er alt perfekt på nør indholdet af methan



Ellers er alt perfekt på nør indholdet af methan



Som altid, forhøjede niveauer af ammonium, 

oxygen, phosphor, jern og mangan, som fjernes 

under vandbehandlingen.

Vores dybeste boring 

(84 m dyb)



Ellers er alt perfekt (på nær methan)



Ellers er alt perfekt (på nær methan)











Nye tiltag





Brud Kukkerbakkevej, 6/7 

I sidste periode havde vi et brud på forsyningsledningen til Kukkerbakkevej 6/7



I denne periode har vi forlænget forsyningsledningen under Kukkerbakkevej for at undgå rør under marker 



Vi har fået etableret forsyning til to nye medlemmer af vandværket 



Vi har fået etableret nyt kontrolsystem til overvågning af vandværket 

samt til automatisk skylning af filter 



Vi kan nu bedre visualisere forbruget fra de to boringer



Hvor meget forbruget har påvirket grundvandstanden 

siden vi fik installeret systemet 



- og i løbet af et enkelt døgn. Det ser heldigvis meget bæredygtigt ud 



Vi leverer et meget ensartet tryk på 4 bar 

selv om forbruget (udpumpnings-flowet) varierer voldsomt 



Slut på formandens beretning


